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Protokoll Teie menighetsråd 13.12.23  

 
Til stede: Kari Rudningen Fossli, Nina Kristin Dittmann, Kristoffer Sørvang Koren, Petter Kvaal 

Djupvik, Oddhild G. Svindseth, Karl Olav Skilbreid,  

Ikke til stede: Helga Grinde Backe 

 

 

Sak 85/23 Godkjenning av innkallingen til dagens møte  

Vedtak:  

Innkallingen godkjennes 

 

 

Sak 86/23 Protokoll Teie MR 28.11.23 

Vedtak:  

Protokollen godkjennes 

 

 

Sak 87/23. Valg av representanter til misjonsutvalget  

Vedtak:  
Helga G. Backe blir nytt medlem i Misjonsutvalget 

 

 

Sak 88/23 Garderober / skap i kjelleren 

Kirkeverge har igangsatt arbeidsprosessen med garderober/skap i kjelleren nå i desember.  

Vedtak:  
MR støtter iverksetting av utbedring og tar vedtaket fra fellesrådets bidrag som gjelder finansiering til 

etterretning. 

 

 

Sak 89/23 Referat fra utvalg – satsninger i 2024 

Diakoniutvalgets referat fra 22.nov 2023 er gjennomgått.  

 

Vedtak:  

MR tar referat fra DU til etterretning. 

 

 

Sak 90/23 Montering av Solcellepaneler på taket til Teie kirke 

For 2024 er planene som omhandler Teie kirke i hovedsak 2 energitiltak, disse støtter 

oppunder «grønn menighet» og en mer bærekraftig drift av bygget. 
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1. Energibrønner og varmepumpe for oppvarming (radiatorer/ventilasjon).  

Ytterligere informasjon kommer senere. 

2.      Solcellepanel. 

 

 

Vedtak: 

Teie menighetsråd ønsker å bidra til det grønne skiftet og støtter videre arbeid med de to 

nevnte tiltakene.  

 
 

Sak 91/23 Budsjett og Regnskap  

Økonomiansvarlig i MR har fremvist forslag for budsjettet til 2024 for MR inkl. utvalgsbudsjett. 

Kostnader justert opp i forhold til forventet prisvekst. Renteinntekter justert for forventet rentesats. 

Kostnader knyttet til utbedring av «katakomben» i kjelleren ble lagt inn i budsjettet. MR reduserte 

utgiftsposten knyttet til turer da det nåværende MR ikke lenger finner det hensiktsmessig med årlig 

seminar på Havna Hotell.  

Totale utgifter er marginalt større enn totale inntekter, slik at en liten prosentdel av oppsparte midler er 

forventet å benyttes, men MR anser denne bruken av oppsparte midler som forsvarlig. 

Vedtak:  

MR vedtar budsjettet for 2024. 

 

Sak 92/23 Offerliste 

Offerlisten er revidert ut fra plan for gudstjenester. MR landet på en lavere andel av 

offerlisten enn tidligere til egen menighet grunnet verdenssituasjonen.  

 

Vedtak: 

Offerlisten godkjennes  

 

Sak 93/23 Evaluering av Syng julen inn 

Mange gode tilbakemeldinger fra de som deltok på arrangementet. God oppslutning, spesielt 

blant barnefamilier. MR planlegger for at det ikke skal bli tomt for appelsiner, gløgg etc. til 

neste år.  

 

Vedtak 

MR støtter forslag om tidligere planlegging og inkludering av stab i den grad det er praktisk 

mulig. 


